

暑期規劃學校 2024 Summer Planning School

做個小小規劃師 Be a Little Town Planner

目標 Aim

- ◇ 引發學生對城市規劃和香港未來發展的興趣，並培養新一代的「小小規劃師」。
To arouse students' interest in town planning and the future development of Hong Kong and nurture a new generation of "little town planners".

截止報名日期：
Application Deadline
31 / 05 / 2024
星期五 (Fri)
先到先得
First-come-first-serve

特色 Highlights

- ◇ 包括由專業城市規劃師主持的講座、展覽館導賞、實地考察和工作坊。
Include lectures, a guided tour of the City Gallery, field study and a workshop led by professional town planners.
- ◇ 參與規劃項目，以美化和活化天水圍／荳蔻村旁的河岸地區。
Undertake a planning project for beautifying and revitalising the riverine areas adjoining Wai/Ha Tsuen.
- ◇ 成功完成課程的同學將獲頒結業證書。
Students who successfully complete the Programme will receive a Certificate of Completion.
- ◇ 同學在工作坊完成的作品將在展城館網站上公開展出。
Students' works done in the workshop will be exhibited at the City Gallery and on its website for public viewing.

詳情 Details

日期: **22 / 07 / 2024** 至 **24 / 07 / 2024**
Date (Mon) (Wed)

後備日期: **25 / 07 / 2024**
Fall back date (Thu)

時間: 見右方活動日程
Time See rundown on the right

地點: 展城館 (實地考察除外)
Venue City Gallery (except for field study)

對象: 小學 (在2024/25 學年升讀小四至小六的學生)
Target Primary Schools (Students progressing to P4 to P6 in the 2024/25 school year)

名額: 約60個 (每所學校6至10個名額), 先到先得
No. of Places Around 60 (6 to 10 places for each school) on a first-come-first-serve basis

語言: 粵語
Language Cantonese

反應熱烈！
名額已滿！
All places are filled due to overwhelming response!

時間 Time	內容 Content
9:45 - 10:00	做個城市規劃師 Be a Little Town Planner 登記 Registration
10:00 - 11:30	講座 - 「成為城市規劃師」 Lecture on "Be a Little Town Planner" 講座 - 離島區 - 流浮山 Lecture on "Planning of Northern Islands - Lau Fau Shan Areas"
11:30 - 12:00	展城館導賞 City Gallery Guided Tour
9:45 - 10:00	實地考察 Field Study
10:00 - 12:30	實地考察 - 天水圍新市鎮旁的河岸地區 Field Study of Riverine Areas adjoining Tin Shui Wai New Town
9:15 - 9:30	工作坊 Workshop
9:30 - 12:30	登記 Registration 河岸地區規劃工作坊 Workshop on Planning for Riverine Areas
12:30 - 13:00	頒發證書 Award of Certificates 主禮嘉賓致辭 Speech by Officiating Guest 頒發證書 Award of Certificates 大合照 Taking of Group Photos



活動詳情和指南
Programme Details and Guidelines

